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Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági ülésen 

a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a bizottsági elnökökkel 

történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság elnöke vezeti le.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 16 óra 6 perckor 

megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt, 

majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

186/2015. (X.19.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. október 19-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2015. október 20-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

 Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási 

kérdésekről, megbízásokról 

 A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó 

Vállalkozási szerződés módosítása 

 Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Kérte, hogy a VFKB elnöke állapítsa meg határozatképességüket, bizottságával fogadtassa el a 

napirendet! 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontját. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

211/2015. (X.19.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2015. október 19-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

 

1. A Képviselő-testület 2015. október 20-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

 Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási 

kérdésekről, megbízásokról 

 A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó 

Vállalkozási szerződés módosítása 

 Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. október 20-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy két részben érkezett meg az anyag a bizottság tagjaihoz. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztésről nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

187/2015. (X.19.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést.  
 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

212/2015. (X.19.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt 

fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztést.  
 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási kérdésekről, 

megbízásokról 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy több városi cégnél lévő feladat többletfinanszírozásáról illetve 

új feladatok megfinanszírozásáról van szó, ami eddig nem szerepelt a költségvetésükben.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a pénteken kiküldött sürgősségi indítványba technikai hibák 
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kerültek, a mai napon ezek a honlapon kijavításra kerültek. A 2. pontban a LÜN Kft-nél a 

Káptalanfüredi tábor felújítása belekerült a felsorolásba, de ez nem valósul meg. Az előterjesztés 

keltezésébe szeptember került az október helyett. Ezzel a javítással ismételten megküldésre került az 

előterjesztés. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy így korrektebb megoldás, hogy sürgősségi módon 

kezelik ezeket. A tartalmába nem akar bővebben beleszólni. A Káptalanfüredi tábornál élvezve az 

elmúlt évtizedek közös akaratát, ami abban nyilvánul meg, hogy a következő időszakban a tervezés, 

koncepciógyártás időszaka következik. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy szó van a parkfenntartási sor megemeléséről, egy 2000 

példányszámú kiadvány elkészítéséről, humán stratégia kidolgozásáról, hulladékedények 

kihelyezéséről, ipari parki utak karbantartásáról, ezek módosításának bevezetése a 2015. évi 

költségvetésbe, a LÜN Kft.-nél a strandon egy kút létesítéséről, bővítés tervezéséről, a Malom tó 

rézsűjének megerősítéséről. Megkérte az ügyvezetőket, hogy szóban egészítsék ki az előterjesztésben 

szereplőket. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy nincs kiegészíteni valója. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy szintén nincs kiegészítése az anyaghoz. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a városi parkfenntartás sorát 30%-al emelték meg, illetve 

hallani szeretne a humán stratégia kidolgozásáról. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a stranddal kapcsolatban hiányolta a nyári forgalom 

adatait, egy pár soros kiegészítést szeretne kérni a holnapi napra a strand ez évi bevételét illetően.  

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője kérdése az volt, lehetne-e, hogy ezt külön egy bizottsági ülésre 

készítse el. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az is jó lesz. Indul az előkészítése a strand további 

bővítésének, ahhoz ezek az adatok jók lennének. Ezt követően idézett az előterjesztés b.) pontjából: 

„Humán stratégia kidolgozása - Ipari park munkaerő utánpótlás: Az oroszlányi ipari park jövőjének 

alapvető kulcsa, hogy a letelepült cégek rendelkezésére álljon a megfelelő munkaerő. A jelenlegi 

tendenciák szerint nincs megfelelő munkaerő utánpótlás a város részéről, illetve egyre messzebbről 

folyik a munkaerő-toborzás, a toborzással több cég foglalkozik, ezért kívánatos a felülvizsgálat”. 

Felhívta a városvezetés figyelmét arra, ez az anyag is érinti azt a problémát, hogy itt fogadni kéne a 

munkavállalókat. Továbbra is azt látja, hogy igen komoly munkaerőhiány van. Azt szorgalmazná, és 

úgy érzi, mivel megint elakadt a Béke Szálló felújítása, hogy el kellene kezdeni ezzel foglalkozni, 

mert az, hogy egy hónapja volt egy beszámoló ezzel kapcsolatban, hogy miért akadtak el a 

munkálatok, az nem elég. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt Dudás Kingához, mivel a Vértesi Erőműnél 

létszámleépítés lesz, mennyire lehet integrálni a munkavállalókat az ipari parki cégekhez. Ezzel az a 

probléma is megoldódna, hogy nincs szállás, mert ezeknek az embereknek jelenleg van hol lakniuk. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy az előbbi hozzászólását javítva a költségvetési sor a tavalyihoz 

képest nem 30%-al, hanem 16%-al emelkedett. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a tavalyi évi 16%-os növelés valóban 

volt, szeptember 2-tól jöttek át a Kft.-hez a településüzemeltetési feladatok. Az akkori parkfenntartási 

előirányzatnak a 80%-a merült akkor ki. Annyit tudott tenni, hogy szeptember, október, november 

hónapokat megtervezve a hiányzó forrásokat megbecsülve kérte ezt a költségvetésben szereplő 

előirányzatnak a kiegészítését, amely közel bruttó 8 M Ft-ban tervezendő. Saját évet eddig nem tudtak 

tervezni. A humán stratégiával kapcsolatban az ipari parki cégekkel felvéve a kapcsolatot egyre több 
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nagyobb cég vezetőivel sikerült tárgyalni. Jogos igényként merült fel részükről, és aggodalmukat 

fejezték ki, hogy az elkövetkező két-három évben, ha a nyugdíjas munkavállalói kimennek, akkor 

nincs megfelelő utánpótlás. Nyitottak egy ilyen tanulmány fogadására. A tanulmányterv készítése 

ebbe a költségvetés tervezésbe bekerült. Reagálva Torma Lajos képviselő kérdésére a tanulmány 

kitérne a Vért leépítések körüli probléma kezelésére is. Éppen ezért rövid, közép és hosszú távú 

terveket szeretnének leírni, és megfelelő intézkedéseket hozzácsoportosítani. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy ez a tanulmány miről szól, ki csinálja, mi kerül 2 M Ft-ba. 

  

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a tanulmányt a Kft. irányításával a város 

vezetőinek koordinálásával egy külsős cég fogja végezni. Egy helyzetfeltárás, SWOT elemzés, 

igényfelmérés kérdőív formájában, további egyeztetés cégvezetőkkel, javaslatok észrevételek 

beépítése, azokból következtetések levonása, és a rövid, közép és hosszú távú intézkedések megtétele 

lesz. A humán stratégia az ipari parki cégek és a város munkavállalói besegítése, egyéb kapcsolódási 

pontok feltérképezése, lakhatás, szállásoltatás, minden, ami kapcsolódik a cégekhez. A Varikont Kft. 

fogja megrendelni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nem lett volna haszontalan egy strandi kimutatás, új 

beruházásról van szó, már a második szezon ment le. Kíváncsi lett volna arra, hogy az elvárásokat, 

amiket idén kitűztek, hogy váltotta be a strand. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy nem önállóan üzemeltetik a strandot, ezeket a 

kimutatásokat cégen belül megcsinálta, de bizottság elé terjeszthető formába még nem öntötték, a 

következő ülésre megcsinálja.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a december 15-ei határidőt későinek tartja. Már 

novemberben el kellett volna kezdeni a strand tervezését, az I. ütemnél is ekkor kezdték, így is késve 

indult a beruházás, azért csúsztak bele a nyári szezon közepébe. Az javasolta, hogy a decemberi 

dátumot hozzák előre. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy hamarabb nem fog menni, olyan szintű 

tanulmánytervet szeretne letenni az asztalra, hogy lássa a testület az összes fontosabb költségelemet. 

Viszonylag megalapozottabb anyagot szeretne készíteni, és ehhez idő kell. A november 25-ei ülésre 

nem fog elkészülni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt Dudás Kingához, történt-e olyan felmérés, hogy 

milyen szakképesítésű dolgozók lesznek elbocsájtva és azok megfelelnek-e az ipari parkba. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy ez lesz az elsődleges, amit a 

tanulmányban vizsgálni fognak. Az ipari parki cégeknek az átképzéshez megtennék a megfelelő 

javaslatokat, ez is része lenne a tanulmánynak. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy az átképzés a szakképző iskolában 

lehetséges-e. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy ez a törekvés, de erre is a vizsgálatot 

követően tudnak választ adni. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy lesz-e egyeztető folyamat a Munkaügyi 

Központtal. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy mindenképpen lesz. A Munkaügyi 

Központtal, a Szakképző Centrummal már voltak egyeztetések, minden városi szervezet bevonását 

igényelni fogja.  
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Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Vért vezérigazgatója kijelentette, hogy 300 fő 

átképzéséhez a cég végelszámolásánál komoly anyagi lehetőségek vannak. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a Vért, a Járási Hivatal, illetve az ipari parki cégek vezetői 

tartottak egyeztetéseket. Azt is átnézték, hogy milyen szakképesítésű dolgozók jelennek meg a 

munkaerő piacon és szinte az összes felvételét megelőlegezte az ipari park. 

 

Dr. Mátics István PB korelnök kérdése az volt, hogy van-e adat arra vonatkozóan, hogy a Vért által 

kifizetett bérek mennyire versenyképesek. Ennek a humán oldalnak a kezelése lényeges lenne. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a bérekkel nem a Vértnek kell felzárkóznia, hanem az ipari 

parknak. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy ez a tanulmány szoros határidő alatt 

készülne el, 30-40 nap lenne rá. Tudnak ezekről a folyamatokról, a tanulmány még idén el fog 

készülni. 

 

Gyuga Mihály VFKB bizottsági tag elmondta, hogy ha meglesz az anyag, jöjjön be a VFKB elé, 

akár rendkívüli ülésre is. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy ha a város megfinanszíroz egy ilyen 

kiadványt, akkor ez jogos kérés, a kiadás előtt mindenki megteheti véleményezését. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

188/2015. (X.19.) PB határozata 

a „Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási 

kérdésekről, megbízásokról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő 

finanszírozási kérdésekről, megbízásokról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

213/2015. (X.19.) VFKB határozata 

a „Döntés önkormányzati cégek feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási 

kérdésekről, megbízásokról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés önkormányzati cégek 

feladatkörével összefüggésben felmerülő finanszírozási kérdésekről, megbízásokról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó 

Vállalkozási szerződés módosítása 

  

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a múlt héten voltak a KLIK-nél, az együttműködési 

megállapodást csiszolták, amely végleges állapotába kerülhetett. Október 15-én megtörtént a 

munkaterület átadása a vállalkozóknak. Amit kérnek a testülettől a vállalkozási szerződés 

módosításával, illetve egy átmeneti előirányzat biztosításával, az arról szól, hogy jogutódként lép be a 

KLIK ebbe a szerződésbe, akkor, amikor a támogatási szerződés alá van írva. A kormányhatározat-

tervezet szerint december 4. a határidő, december 7-én kész kell, hogy legyen a beruházás. Ez a 

határozati javaslat 3. pontja. Reméli, hogy a támogatási szerződés hamarabb alá lesz írva. Olyan 

előirányzatokat vennének igénybe, amit idén már nem tud felhasználni a testület. A vállalkozói 

szerződés módosításáról még elmondta, hogy ez a KLIK-kel egyeztetett, ma ment az NFM-hez. Még 

lehet, hogy holnap is fog változni. Ezt a jogutódlást még nem egyeztette az NFM-el a KLIK. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy célszerű volt-e elvenni a várostól az intézményeket. Ez 

felelőtlen gazdálkodás, előkészítetlenül mit tud csinálni egy testület, elfogadja. És ha nem írják alá, 

elmegy 100 M Ft. Ha itt maradt volna az intézmény, a képviselő-testület ezt bármikor beütemezhette 

volna. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a jövőre nézve szerencsésebb lenne, ha egyhangú 

döntéseket hoznának. Olyan helyzetbe kerültek, hogy futnak a dolgok után. Szerencsésebb lenne, ha 

előre tudnák, hogy mi az a lehetőség, amiből tudnak kivenni. Bízik benne, hogy ez a pénzügyi 

tranzakció meg fog érkezni. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy ezek maradék uniós pénzek. A testületnek jó döntései voltak, mert 

az Arany iskolánál és a Művelődési Háznál is befolyt 300 M Ft. Az igazolódott be, hogy a képviselő-

testület a két felújítási pénzt rá tudta fordítani az intézményeire. Reméli, hogy ezekkel a 

változtatásokkal a harmadik is meg tud újulni uniós pénzből. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy amikor ezekbe a vállalásokba belementek, tudták, hogy 

ezek problémás dolgok. Az időintervallum rendkívül szűkös mind az előkészítésben, mind a 

pályázatban, a kivitelezésben. Az hogy ennek ilyen jellegű vonzata is van, az benne van a vállalásban, 

amit akkor tettek. Nem kis pénzről van szó, ezért hajlandó belemenni egy olyan helyzetbe, amiből 

bonyodalmak jöhetnek. Nem kell másra hivatkozni, az önkormányzat vállalta, tudták, hogy lesznek 

problémák. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy akkor fog örülni ezeknek a dolgoknak, amikor 3-4 év 

múlva nem lesznek műszaki problémák ezeknél a kivitelezéseknél, és azt fogják látni, hogy a most 

elvégzett munkálatok eredménye használható lesz. 
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Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

189/2015. (X.19.) PB határozata 

„A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó 

Vállalkozási szerződés módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz 

kapcsolódó Vállalkozási szerződés módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

214/2015. (X.19.) VFKB határozata 

„A Hamvas Béla Gimnázium energetikai korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó 

Vállalkozási szerződés módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Hamvas Béla Gimnázium energetikai 

korszerűsítésére irányuló pályázathoz kapcsolódó Vállalkozási szerződés módosítása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy múlt héten tárgyalta és úgy döntött a Pénzügyi Bizottság, hogy 

megvárja, hogy más bizottságokban lesz-e más javaslat. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a módosítás pénteken került kiküldésre. Ami technikai jellegű 

módosítás az az, hogy a képviselő-testületi ülést megelőzően az 5. napon kerüljön a meghívó 

megküldésre.  Az azt megelőző időszakot a bizottsági munkák előzzék meg. Volt több példa, hogy a 

bizottsági üléseket követően születtek döntések, javaslatok, amit érdemes volt az előterjesztésbe 

beledolgozni. Azt kérné, hogy úgy legyen a munka menete, hogy 11 nappal előtte a bizottságok elé 

kerüljön. A tervezett napirendek megküldésre kerülnének a tervezett bizottsági előterjesztésekkel, a 

bizottságok kiválasztanák, hogy melyiket tárgyalják. A bizottsági üléseket követően a javasolt 

módosításokat, észrevételeket beépítenék az előterjesztésekbe, és azok kerülnének kiküldésre testületi 

ülést megelőző 5. napon, így elkerülhetnék a sokszoros javításokat. A testületi ülésre végleges 

anyagok kerülnének kiküldésre. Hogy kinek kell kiküldeni, azt bővítették az új intézményekkel. A 
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testületi munkát követően van egy időszak, hogy mikor kell kifüggeszteni a hirdetőtáblára a 

határozatokat, arra rövid idő állt a kollégák rendelkezésére, ezért kérték, hogy 3 munkanapot 

határozzanak meg. A Pénzügyi Osztály jelezte, hogy az alaptevékenységekhez tartozó kormányzati 

funkciós kódokban változás történt két helyen, egyik a szennyvízcsatorna építése, a másik a házi 

orvosi alapellátás. Mivel a testületi SZMSZ első melléklete ezek a törzsnyilvántartó alapadatok 

rögzítése, igazából ez miatt kellett az SZMSZ-t módosítani. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy a VFKB most fog először foglalkozni ezzel. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a legnagyobb változtatás az a gyakorlatiasabb SZMSZ elkészítése, 

az eddigiekhez képest az első anyag munkaanyagként kerül a bizottságok elé, a bizottságok javaslatait 

az előterjesztő befogadja, beépíti az előterjesztésbe, és második körben megy ki, a változások 

beépítésével.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy támogatja, ami az előterjesztésben van. Egy dologra 

felhívta a bizottság figyelmét, eddig a bizottsági üléseken a jegyzőkönyvezés végkövetkeztetése az 

volt, hogy a bizottság a konkrét előterjesztést támogatta. Ez a folyamat fel fog borulni, innentől kezdve 

egy munkaanyagot fognak véleményezni. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

190/2015. (X.19.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

215/2015. (X.19.) VFKB határozata 

az  „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az előterjesztés az előző ülésen ¾ órás vitát kavart. A módosításba 

új elemet is betettek, úgy gondolták, hogy megvárják a VFKB véleményét.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy a szokásához híven hagyta a bizottság tagjait, nem akarta 

befolyásolni őket, a végén mondta el a véleményét. Ennek eredményeképp az ebben a formában 

felállított előterjesztést nem támogatta. Azt a részét megköszönte az előterjesztőknek, hogy a 

közbeszerzési munkacsoport munkája a jövőben sokkal több nyilvánosságot fog kapni, ezzel egy nagy 

adósságot törlesztettek. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a bizottsági döntést követően a javaslatot átgondolva a tervzsűri 

kérdésköre kikerült. Az volt a cél, hogy minél alaposabbá tudják tenni az előkészítést. Úgy gondolták, 

hogy a hivatal berkein belül ezt az együttműködő munkát még jobbá lehetne tenni, erre megvannak a 

saját elképzeléseik. Próbálták a bizottságok részére egy gesztusként felajánlani, de kaptak 

visszacsatolást a hivatal munkájával kapcsolatban, hogy vannak bizonyos területek, amik jól 

működnek. Dr. Molnár Miléna aljegyző részt fog venni az új közbeszerzési törvény módosításából 

adódóan egy belső képzésen, ahol alaposabban a módszereket át fogják dolgozni, és amikor a 

jogszabály értelmezése a következő hetekben meg fog történni, és ha szükséges beépíteni valamit, 

akkor újra hozzá lehet nyúlni a szabályzathoz. Sólyom Jöran is elmondta, hogy a nyilvánosság kérdése 

fontos szempont volt, és ezt tudják ezzel biztosítani. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a döntésük miért alakult úgy, mert az a tervzsűri, amit a 

rendelet tervezett létrehozni, annak személyi állománya gyakorlatilag a bizottság személyi 

összetételének megfelelő volt, átfedések voltak. A bizottság azokat a plusz szakértői felkéréseket is 

meg tudja csinálni. A bizottság tagjai évtizedek óta itt vannak, ismerik a város feladatköreit. Az 

kristályosodott ki, hogy nyugodtan forduljon a hivatal a VFKB-hoz, bármilyen időpontban 

rendelkezésre állnak, szívesen behívják a szakértőket, érintett feleket. Kérte, hogy bizalommal 

forduljanak a VFKB-hoz, számítanak az osztályvezető és az alpolgármester úr szakmai irányítási, és 

előkészítő munkájára a következőkben is. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy az út és járda felújítási koncepció kidolgozás során most 

először volt olyan szintű lakossági véleménykérés, hogy a bizottság megpróbál egy olyan irányba 

elmenni, ami a jövőbeni fejlesztési tervek minél szélesebb körű véleményezését teszik lehetővé. Ezért 

kerültek a koncepcióba azok az elemek, amik első körben a közös képviselői, második körben a 

lakosság véleményét gyűjtik össze. A jövőbeni bármilyen tervezéshez kapcsolódó feladatok 

előkészítése, az elő tervek véleményezése, ezzel semmilyen probléma nem lesz. Az elmúlt 20-30 

évben is így működött. A bizottság először a hivatal munkatársainak a véleményét kéri ki, 
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másodsorban, ha olyan téma van, ami speciális szakembert igényel, eddig sem volt probléma 

megfelelő szakember rendszerbe való becsatolása. Elmondta, hogy a bizottság SZMSZ-be foglalt 

feladatait működtetni kell. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

191/2015. (X.19.) PB határozata 

„A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

216/2015. (X.19.) VFKB határozata 

„A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök az együttes bizottság ülését 17 óra 7 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 

 


